

**上海立信会计金融学院**  
**2026年上海暑期学校报名须知**  
**Shanghai Lixin University of Accounting and Finance**  
**Application Notes for 2026 Shanghai Summer School**

**各位上海暑期学校申请人：**

你好！

为方便大家更有效率地准备申请材料，现将申请材料的要求和模板说明如下，供大家参考。

Dear Shanghai Summer School applicants,

In order to facilitate your preparation of the application materials more efficiently, this application material introduction is specially made for your reference.

**一、申请上海暑期学校材料清单如下：**

First of all, the list of application materials for Shanghai Summer School is as follows.

<b>序号</b> <b>No.</b>	<b>申请材料</b> <b>Application Material</b>
1	护照复印件（照片页） Passport Copy (photo page)
2	护照尺寸证件照 Passport size ID photo
3	个人信息（填写报名信息表） Personal Information (Fill in the Registration Form)

**01 护照信息页 Passport Information Page**

含有个人信息和照片的页面 The page with personal information and ID photo



(样本 Sample)

## 02 证件照 Passport size ID photo taken within the last six months



(样本 Sample)

(1) 尺寸; 照片像素尺寸为 (295\*413), 小于 200KB;

Photo size is 295 \* 413pixels; less than 200KB

(2) 背景色: 蓝色或白色;

Background color: blue or white.

(3) 其他: 照片必须是正面免冠, 光照明亮均匀, 上半身完整, 可见双耳、双眉, 不佩戴头饰, 不化浓妆; 如佩戴眼镜, 眼镜不能反光。

Others: The photo must be taken bareheaded, with bright light, complete upper body, visible ears and eyebrows, no decoration, no heavy makeup; If glasses are worn, they should not reflect light.

(4) 以下均为错误样式: 如个人生活照/证件照截图等;

Below are some wrong samples:

For example: Personal life photos; Screenshot of ID photos.

